
Beste inwoner

We zijn een nieuw jaar gestart. 
Naar traditie een jaar vol beste 
wensen en goede voornemens. 
Proost op een goede gezondheid en 
alles wat ik u maar wensen kan!

Het wordt een belangrijk jaar voor 
N-VA Merchtem. Op 13 oktober zijn 
het gemeenteraadsverkiezingen en 
uiteraard willen wij mee aan zet zijn 
om Merchtem aangenaam en leef-
baar te maken voor iedereen. Heeft 
u ideeën, wilt u graag meewerken, 
voor of achter de schermen, om 
onze doelen te realiseren? Laat het 
ons zeker weten, u bent van harte 
welkom! 

Graag nodig ik u uit op onze nieuw-
jaarsreceptie met een hapje en een 
drankje en op onze gespreksavond 
met Kamerlid Theo Francken. 

Veel leesgenot

Greet Faes
Voorzitter

Veel leesgenot

Greet Faes

Onze lijsttrekker in 2024: 
REINHOUD DE BOSSCHER 
Jongste gemeenteraadslid
N-VA Merchtem draagt Reinhoud De Bosscher voor als lijsttrekker voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober 2024. Reinhoud werd in 2018 
verkozen in de gemeenteraad en is tot op vandaag nog steeds het jongste 
raadslid van Merchtem. 

Reinhoud luistert naar u
Reinhoud genoot een opleiding tot jurist en is momenteel kabinetsmedewerker. 
In de gemeenteraad ontpopte hij zich de laatste jaren tot een welbespraakte 
dossiervreter. Buiten de gemeenteraad vindt hij 
zijn dienstbetoon aan de Merchtemnaar bijzon-
der belangrijk. Daarom is hij elk weekend 
onderweg om inwoners aan te spreken en 
te luisteren naar hun bekommernissen.

Gezond boerenverstand
“Als lijsttrekker is het mijn allerhoogste 
ambitie om de N-VA mee in het bestuur van 
Merchtem te loodsen. Ik ben blij dat 
ik daarvoor kan terugvallen 
op een enthousiaste ploeg. 
Samen zullen we campagne 
voeren met een ambitieus 
programma gebaseerd op 
gezond boerenverstand.” 

Noteer zeker volgende activiteiten in uw agenda:

Gespreksavond 
Met Kamerlid Theo Francken

Ons Parochiehuis - Zaal Libanon, 
Nieuwbaan 69 in Peizegem-Merchtem

28 FEBRUARI
Om 19.30 uur

Nieuwjaarsreceptie
Met Vlaams Parlementslid Inez De Coninck
en gedeputeerde Gunther Coppens

A. De Boeckhuis, Reedijk 1 in Merchtem

21JANUARI
Om 10.30 uur
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Over RUP Sport
In de media ontstond heel wat commotie over 
het ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) Sport. 
Dat beoogt een uitbreiding van het huidige 
sportcomplex Dooren met ongeveer tien hectare. 
N-VA Merchtem is voorstander van een uitbrei-
ding. Maar we zijn oprecht bezorgd dat het RUP 
in zijn huidige vorm juridisch niet haalbaar 
is. Het college hee�  dus zijn huiswerk slecht 
gemaakt. Daarom roepen we Open Vld-LvB en 
cd&v op om dringend een nieuwe nota op te 
stellen. Want in het belang van de sportvereni-
gingen zien we de uitbreiding graag komen!

   Het RUP bevat fundamentele strijdigheden met het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan 2013.
    Het Vlaams Gewest publiceerde op 27 november op zijn website een juridisch ongunstig advies over het voorliggende plan.

    Herbevestigd agrarisch gebied (landbouwgrond) wordt onteigend op basis van een rechtsonzekere nota. Dat is politieke 
willekeur en dat wil je geen enkele grondeigenaar aandoen. 

•   Als een van de eigenaars dat aanvecht, dreigen we in een ellenlange rechtsprocedure te verzeilen. Dat is in 
niemands voordeel, en zeker niet in dat van de sportverenigingen.

•   Ondanks een wettelijke verplichting, bevat het RUP geen juridisch waterdichte garantie dat de landbouwgronden 
elders in de gemeente gecompenseerd worden. Dat is een doorn in het oog van onze landbouwers en een diepte-
punt van het rechtszekerheidsbeginsel.

     In het huidige RUP staat: “Het voetbalveld aan de Bleukenweg (gelegen in woonuitbreidingsgebied) zal bij eventuele latere 
invulling (sociaal wonen of wonen op lange termijn) verdwijnen.” De geest van dat RUP is immers een bundeling van 
sportactiviteiten.

•   Dat werd niet doorgesproken met de voetbalclub.
•   Wij sluiten niet uit dat door het RUP ook andere sportvoorzieningen moeten verhuizen. 
•   Stellen dat RUP Sport een alternatief voorziet voor clubs die nu zonevreemd spelen en dat die clubs daar kunnen 

blijven zo lang ze willen, klopt volgens ons juridisch niet. Een uitbreiding/onteigening kan enkel als je de nood-
zaak kan aantonen. Het lijkt ons in dit geval dus het ene of het andere.

•   Toen we dit aankaartten, liet het college uitschijnen dat N-VA Merchtem tegen een uitbreiding en dus tegen de 
sportverenigingen is. Dat is jammer, want onjuist.

Onveiligheidsgevoel groeit
N-VA Merchtem vraagt lik-op-stukbeleid
Het onveiligheidsgevoel van veel Merchtemnaren groeit en dat moeten we met een kordate aanpak een halt toeroepen. Daaren-
boven vinden drugs alsmaar meer hun intrede bij de jeugd. Dat is een trieste evolutie die we met alle mogelijke middelen moeten 
stoppen. Om uw veiligheid te garanderen is N-VA Merchtem voorstander van een lik-op-stukbeleid. 

Op bepaalde plaatsen in onze gemeente – zoals in de nabije omgeving van de kerk – wordt het onveilig-
heidsgevoel alsmaar groter. In dergelijke gevallen vinden we dat de burgemeester er niet mag voor 
terugdeinzen om een plaats- en/of samenscholingsverbod af te kondigen. Dat zijn ingrijpende maatrege-
len waarbij we de proportionaliteit niet uit het oog mogen verliezen, maar het is absoluut noodzakelijk dat 
we niet afglijden. Er heerst een groot subjectief onveiligheidsgevoel en het is de taak van de burgemeester 
om dat weg te werken.

David Albrechts, Bestuurslid

N-VA Merchtem is vóór de uitbreiding 
van het sportcomplex, maar acht de 
huidige versie van het RUP juridisch 
quasi onhaalbaar.

merchtem@n-va.be



Nieuws uit de gemeenteraad

Wist u dat ...
… midden november het college van burgemeester en 
schepenen het nieuws haalde? Er zal in de toekomst klein-
schaliger gebouwd moeten worden in het grootste deel van het 
centrum van Merchtem. Echter, kort daarna, vergunde het college 
twee bouwprojecten: goed voor nog eens bijna 50 appartementen. 

Op 16 november besliste het college:

    Project Hoek Mieregemstraat-Koning Albertstraat: 21 appartementen in 3 bouwlagen
    Project Bouwblok Koning Albertstraat-Bogaerdstraat-Vesten: 28 appartementen

Het college vindt dat die projecten bijdragen aan de woon- en leefkwaliteit van de gemeenschap en een maatschappelijke meerwaarde bieden. 
Wij hebben daar echter onze bedenkingen bij ... En u?

Lokfietsen inzetten
Op de hogere politieke niveaus werkt 
men momenteel aan een vereenvoudi-
ging van de wetgeving om lokfietsen in 
te zetten. Dat verhoogt de pakkans van 
fietsendieven. De N-VA is voorstander 
om dat systeem ook in Merchtem uit 
te rollen. Daarom spoorden we op de 
gemeenteraad van november het college 
van burgemeester en schepenen aan om 
er zeker werk van te maken.

Reinhoud De Bosscher
Gemeenteraadslid

Beleid bijstellen
In de gemeenteraad houden we 
de vinger aan de pols om onze 
belangrijkste speerpunten door 
te drukken. Wij vinden dat 
de onnodige uitgaven om het 
bestuur in de kijker te houden, de 
pan uitrijzen. Ook het beleid rond 
kinderopvang, veiligheid en 
verfransing moet scherper bij-
gesteld worden. 

Tom Van Gestel
Fractievoorzitter

Zonnepanelen
In de gemeenteraad van november vroegen 
we een stand van zaken over de uitrusting 
van gemeentelijke gebouwen met zonne-
panelen. Men zou over cijfers van de dek-
kingsgraad beschikken, maar deze werden 
ons nog niet bezorgd …

Kritische putjes
Watersnood is globaal een groot probleem. 
Gelukkig nam Merchtem in het verleden al 
goede maatregelen. Toch blijft preventie 
belangrijk. Daarom vroeg N-VA Merchtem 
tijdens de gemeenteraad van november of er 
een lijst bestaat met kritische putjes. Dat zijn 
rioolputjes die het steevast lastig hebben om 
tijdens hevige regenval al het water te slik-
ken. Indien zo’n lijst bestaat – en er wordt 
hevige regenval voorspeld – kunnen de 
rioolputjes in kwestie daags voor de regenval 
extra gereinigd of onderzocht worden. Het 
antwoord van de schepen was kort en bon-
dig: “Neen, zo’n lijst hebben wij niet”.

Jean De Block
Gemeenteraadslid

Stopstrepen kruispunt Mieregemstraat
De stopstrepen op het kruispunt aan de Mieregemstraat, Oudstrijdersstraat en 
Kalkovenlaan zijn levensgevaarlijk. Niemand lijkt daar te beseffen wie er voor-
rang heeft en men rijdt er sneller dan ooit. Wij vragen om de situatie in ere te 
herstellen door de stopstrepen te verwijderen.

Rotonde op Wendy keukens
Het pand langsheen de St.-Janstraat en de Gasthuisstraat - waar vroeger Wendy 
Keukens in gevestigd was - staat te koop. Wij vragen om dat aan te kopen en er 
een rondpunt te maken.

www.n-va.be/merchtem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


